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BURMISTRZ

DRUGIE GIMNAZJUM
- Wnoszê o powo³anie drugiego gimnazjum 

na bazie obiektów Szko³y Podstawowej nr 1 - 
tak zwróci³ siê do radnych burmistrz propo-
nuj¹c podjêcie stosownej uchwa³y. - Mimo 
coraz lepszej pracy nauczycieli obecne 
gimnazjum ma te¿ s³aboœci wynikaj¹ce ze zbyt 
du¿ej liczby uczniów. Nie wszyscy rodzice s¹ 
tak¹ sytuacj¹ usatysfakcjonowani. Na pocz¹tku 
by³em zwolennikiem utworzenia w naszym 
mieœcie tylko jednego gimnazjum, ale z czasem 
zmieni³em zdanie, tak¿e po konsultacjach 
przeprowadzonych z rodzicami. S¹dzi³em, ¿e do 
powstania drugiego gimnazjum dojdzie nie 
wczeœniej ni¿ za dwa, trzy lata, ale wydarzenia  
z pocz¹tku roku decyzjê tê przyœpieszy³y. 
Pomys³ stworzenia drugiego gimnazjum zosta³ 
spo³ecznie dobrze przyjêty. 3 kwietnia 
spotkaliœmy siê z rodzicami klas VI, którzy m.in. 
w ankiecie wypowiedzieli siê na temat projektu 
utworzenia gimnazjum w SP 1. Wiêkszoœæ 

uzna³a, ¿e to dobry pomys³ (o samym spotkaniu 
z rodzicami i o wynikach ankiety piszemy          
w odrêbnej publikacji - red.). Równie¿ 
pozytywn¹ opiniê wyda³o kuratorium oœwiaty. 
Poniewa¿ istnieje du¿a obawa nauczycieli 
obecnego gimnazjum o pracê, zapewniam, i¿    
z powodu powstania nowego gimnazjum nie 
ubêdzie ani jedno miejsce pracy. Mniej godzin 
bêdzie jedynie z powodu zmniejszaj¹cej siê 
liczby uczniów. Podkreœlam  nowe gimnazjum 
bêdzie budowane w oparciu o kadrê obecnego. 
Podjêcie tej uchwa³y ma sens jedynie               
w sytuacji, kiedy bêdzie wybudowana nowa 
szko³a na Osiedlu Toruñskim.

Obecna podczas sesji dyrektorka gimnaz-
jum ustosunkowa³a siê do argumentów 
prezentowanych przez burmistrza. Zaznaczy³a, 
¿e z czêœci¹ z nich siê zgadza, jednak pozosta³e 
budz¹ jej w¹tpliwoœci:

- Szko³a, w której uczy siê 700 uczniów nie 
jest molochem i trudno mówiæ o anonimowoœci. 

Perspektywa budowy nowej szko³y budzi jednak 
obawy, ¿e zabraknie œrodków na utrzymanie 
dotychczasowej bazy oœwiatowej, która 
wymaga i remontów i doposa¿enia w pomoce 
dydaktyczne. Nie chcia³abym, aby dzieci            
z naszej szko³y straci³y na tej decyzji. 
Podejmuj¹c j¹ nie mo¿na kierowaæ siê 
emocjami.

Uwagi komisji edukacji rady miejskiej 
przedstawi³ jej przewodnicz¹cy, który zapyta³: 
czy reorganizacja sieci szkó³ spowoduje 
uszczuplenie bud¿etów SP 4 i gimnazjum oraz 
czy zd¹¿y siê przygotowaæ obiekt SP 1 do 
przyjêcia roczników gimnazjalnych? Komisja 
uzna³a te¿, ¿e ulokowanie nowego gimnazjum 
w SP 1 przyœpieszy decyzjê o budowie nowej 
szko³y, po drugie, przy mniejszej liczbie 
gimnazjalistów bêdzie bezpieczniej, nowa 
szko³a to tak¿e zdrowa konkurencja, wreszcie 
wyniki ankiety przeprowadzonej wœród 
rodziców sk³oni³y komisjê do opowiedzenia siê 
za projektem utworzenia gimnazjum w SP 1, 
mimo ¿e spojrzenie wszystkich cz³onków 
komisji nie jest jednoznaczne.

Radni prezentuj¹cy odmienny pogl¹d 

Ostatnie
konsultacje

Bêdzie nowa szko³a

Spotkanie z rodzicami uczniów 
szóstych klas szko³y podstawowej, które 
odby³o siê w soleckim gimnazjum by³o 
ostatnim etapem konsultacji podjêtych 
przez burmistrza przed sesj¹ rady miejs-
kiej, na której mia³a zapaœæ decyzja           
o utworzeniu drugiego gimnazjum. Od 
rodziców wiele zale¿a³o. Gdyby wyrazili 
negatywn¹ opiniê do projektu powo³ania 
gimnazjum w Szkole Podstawowej nr 1, 
burmistrz wycofa³by projekty uchwa³ 
zwi¹zane ze zmian¹ sieci szkó³ prowa-
dzonych przez gminê, a ty samym                
z tworzeniem drugiego gimnazjum. Tak 
siê jednak nie sta³o.

Po wyst¹pieniu burmistrza, w którym 
mówi³ m.in. o tym jak widzi funkcjonowa-
nie nowej szko³y g³os zabra³a Hanna 
Elszyn, dyrektor gimnazjum, która 

Radosnego i pe³nego zadumy 
prze¿ywania Œwi¹t Wielkanocnych, 
pogody ducha, wiary w odrodzenie     

i takiej prawdziwej wewnêtrznej 
odnowy, któr¹ symbolizuje 

Zmartwychwstanie Pañskie ¿yczymy 
nam wszystkim - Mieszkañcom Solca 

Kujawskiego.
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Niebawem œwiêta. Wielu z nas spêdzi je 
w gronie rodziny, przyjació³. Czêsto 
spotkania te odbywaj¹ siê przy suto 
zastawionych sto³ach, na których pojawia 
siê równie¿ alkohol. I w tym miejscu 
zaczynaj¹ siê problemy.

Wielokrotnie niektórzy goœcie wsiadaj¹ 
za kierownicê po jednym g³êbszym. 
Prowadzi to do tragedii na drodze. Zdarza 
siê nagminnie, i¿ to w³aœnie osoby bêd¹ce 
pod wp³ywem alkoholu lub po prostu 
pijane s¹ sprawcami kolizji i wypadków 
drogowych, w tym tych najgroŸniejszych  
ze œmiertelnymi ofiarami. I nie pomagaj¹ 
apele mediów, instytucji, czy nawet policji 
o zachowanie umiaru, a przede wszystkim 
zdrowego rozs¹dku. Có¿ z tego, ¿e ka¿dy    
z nas pamiêta has³o: Pi³eœ? Nie jedŸ!, wielu 
z przek¹sem dodaje: Nie pi³eœ? Wypij. Pó³ 
biedy, je¿eli potem nie prowadzimy auta,   
a jedynym nastêpstwem jest z³e samopo-
czucie i ból g³owy nastêpnego dnia. 

Jazda po pijanemu, lub pod wp³ywem 

alkoholu to bol¹czka wielu œrodowisk, 
tak¿e naszego. Jak wynika z policyjnych 
statystyk, w pierwszym kwartale br. 
zatrzymano w Solcu 19 nietrzeŸwych 
kieruj¹cych pojazdami, w tym trzech po raz 
kolejny. W kilku przypadkach zawartoœæ 
alkoholu we krwi przekracza³a 2 promile.

S¹dy w takich sytuacjach orzekaj¹ 
obowi¹zkowy zakaz prowadzenia poja-
zdów na okres 3 lat (najczêœciej od pó³ roku 
do 2 lat); karê pozbawienia wolnoœci na 
okres do 2 lat (z regu³y z warunkowym 
zawieszeniem jej wykonania na okres 
próby trwaj¹cej do 5 lat); grzywnê; karê 
ograniczenia wolnoœci polegaj¹ca na 
wykonywaniu dozorowanej pracy na cele 
spo³eczne lub te¿ nawi¹zkê na rzecz 
organizacji i instytucji, których podsta-
wowym zadaniem jest udzielanie pomocy 
osobom poszkodowanym w wypadkach 
drogowych.

Miejmy nadziejê, ¿e na³o¿one kary 
oducz¹ wsiadania za kó³ko po pijanemu.

Pi³eœ? Nie jedŸ!
ZNAC  GEI MP IZ N

E A

B

Od 20 marca punkt obs³ugi ZUS         
w naszym mieœcie jest czynny dwa razy    
w tygodniu, a nie raz co by³o bol¹czk¹ 
wielu solecczan. Kiedy rozmawialiœmy     
z niektórymi interesantami zauwa¿yli 
poprawê sytuacji, jednak mówili, ¿e 
idealnie by³oby dla nich gdyby punkt  
by³ czynny trzy dni w tygodniu. To, ¿e 
uda³o siê wyd³u¿yæ do dwóch dni           
w tygodniu funkcjonowanie soleckiego 
punktu zak³adu ubezpieczeñ by³o 
mo¿liwe równie¿ dziêki du¿emu 
wsparciu udzielonemu przez radnych 
powiatu  z naszego miasta, a szczególnie 
Dominika Detmera, który niezale¿nie 
od rozmów prowadzonych przez urz¹d, 
przekonywa³ ZUS do przyjêcia 
rozwi¹zania korzystnego dla mieszkañ-
ców Solca.

Od niedawna na antenê soleckiej 
kablówki powróci³ program Europa, 
E u r o p a .  J a k  w y j a œ n i a  A n d r z e j  
Bambrowicz, prezes Telewizji Kablowej, 
przerwa w transmisji by³a spowodowana 
awari¹ dekodera. Kilkakrotnie dekoder ten 
by³ naprawiany, lecz po jakimœ czasie 
ponownie odmawia³ pos³uszeñstwa.        
W zwi¹zku z tym zakupiono nowy dekoder 
i program jest nadawany bez przeszkód.  
W takich sytuacjach awaryjnych TVS nie 
ma mo¿liwoœci nadawania w zamian 
innego programu, poniewa¿ wymaga³oby 
to podpisania umowy z kolejnym nadaw-
c¹. Poniewa¿ obecna oferta programowa 
wyczerpuje œrodki finansowe uzyskane     
z op³at, st¹d nie ma mo¿liwoœci podpi-
sywania dalszych umów z nadawcami.

Jest Europa

TAK
80%

NIE
20%

Czy jestem za utworzeniem 
drugiego gimnazjum w Szkole 
Podstawowej nr 1?

10 kwietnia podczas gali w toruñ-
skim Dworze Artusa burmistrz Antoni 
Nawrocki odebra³ wyró¿nienie nadane 
naszej gminie przez kapitu³ê regionu 
kujawsko - pomorskiego Konkursu 
Lodo³amacze 2006 za szczególn¹ 
wra¿liwoœæ spo³eczn¹ i odpowiedzialn¹ 
politykê personaln¹ uwzglêdniaj¹c¹ 
potrzeby osób niepe³nosprawnych. 
Zdaniem kapitu³y, dzia³alnoœæ gminy na 
polu rehabilitacji zawodowej i spo³ecz-
nej osób niepe³nosprawnych stanowi 
wzór godny do naœladowania.

Solec
doceniony

Dokoñczenie ze str. 1

przekaza³a negatywn¹ opiniê rady 
pedagogicznej co do projektu powstania 
gimnazjum w SP 1. Wraz z nauczycielami 
zaprezentowa³a te¿ osi¹gniêcia szko³y,      
z których wynika³o, ¿e jest siê czym 
pochwaliæ. By³o sporo mowy o planach na 
ten rok i dalsze lata. Zebrani us³yszeli        
o tworzeniu klas sportowych, kontynuo-
waniu naboru do tzw. klasy „E”, ci¹g³ym 
podnoszeniu poziomu bezpieczeñstwa     
w szkole, równie¿ poprzez wprowadzenie 
monitoringu.

I w³aœnie w dyskusji rodzice na ten 
element zwracali szczególna uwagê. 
Mówili o zagro¿eniach wynikaj¹cych       
z uczêszczania do tak licznej szko³y           
i rodz¹cych siê st¹d problemach wychowa-
wczych. Tak wiêc wyraŸnie by³o widaæ, i¿ 

to nie poziom dydaktyczny budzi obawy. 
Zabieraj¹cy g³os wyraŸnie to podkreœlali.    
- Nauczyciele s¹ dobrzy, ale obawiamy siê o 
bezpieczeñstwo naszych dzieci.

Na zakoñczenie spotkania rodzice 
wype³nili ankietê, w której odpowiedzieli 
na kilka pytañ. Z uzyskanych odpowiedzi 
wynika³o, ¿e wiêkszoœæ z ankietowanych 
(80 proc.) jest za utworzeniem gimnazjum 
w SP1, chcieliby te¿, aby ich dzieci 
uczêszcza³y do gimnazjum w SP 1 (74 
proc.). Równie¿ zdecydowana wiêkszoœæ 
rodziców widzi koniecznoœæ powstania     
w naszym mieœcie drugiego gimnazjum (88 
proc.).

W ankiecie wziê³o udzia³ 69 respond-
entów (31,36 proc. osób, które zaproszono 
na spotkanie), w tym 33 maj¹cych dzieci   
w VI kl w SP 1 i 36  w SP 4.

Ostatnie
konsultacje
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podkreœlali, i¿ s¹ za powstaniem w Solcu 
drugiego gimnazjum, jednak nie sta³o siê nic 
takiego, co uzasadnia³oby tak pochopne 
tworzenie nowej szko³y ponadpodstawowej. 
Poza tym, o opinie proszeni byli jedynie rodzice 
szóstoklasistów, nie wiadomo wiêc jakiego 
zdania s¹ rodzice uczniów SP 1 z ni¿szych klas.

Zwolennicy rozwi¹zania zaproponowa-
nego przez burmistrza zwrócili te¿ uwagê na 
fakt, ¿e to w³aœnie teraz jest dobry moment na 
tak¹ decyzjê. Za kilka lat, kiedy zmniejszy siê 
liczba uczniów w rocznikach gimnazjalnych 
byæ mo¿e nie bêdzie potrzeby tworzenia drugiej 
szko³y, co by³oby b³êdem. Dwa mniejsze 
gimnazja wzbogac¹ ofertê edukacyjn¹, która 
powinna pozwoliæ na zatrzymanie jak 
najliczniejszej grupy uczniów w naszym 
mieœcie. Poza tym jest to wyjœcie naprzeciw 
oczekiwaniom rodziców.

Po d³ugiej, ponad dwugodzinnej dyskusji    
i wymianie szeregu argumentów, radni 
przyst¹pili do g³osowania. Ostatecznie 
dziewiêcioro z nich popar³o utworzenie 
gimnazjum w SP 1, dwoje by³o przeciw i dwoje 
wstrzyma³o siê od g³osu.

Konsekwencj¹ tej uchwa³y by³y dwie 
kolejne dotycz¹ce ustalenia sieci publicznych 
szkó³ prowadzonych przez gminê oraz 
ustalenia sieci publicznych przedszkoli             
i oddzia³ów przedszkolnych przy szkole 
podstawowej prowadzonych przez gminê.

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA
W swoim sprawozdaniu burmistrz zwróci³ 

uwagê na sprawy, którymi zajmowa³ siê solecki 
magistrat. S¹ to: opracowywanie projektu 
oœwietlenia ulicy Wrzosowej; przeprowadzenie 
czêœciowego odbioru nowego targowiska 
(ca³kowity odbiór nast¹pi do 31 kwietnia br  
zgodnie z umow¹); naprawa ogrzewania 
œwietlicy wiejskiej w Przy³ubiu; w trakcie 
przygotowania jest projekt zmiany organizacji 
ruchu na Osiedlu Leœnym oraz zmiany na 
pozosta³ych drogach gminnych zgodnie           
z wczeœniejszymi propozycjami zarz¹dów 
Os ied l a  S t a romie j sk i ego  i  Os i ed l a  
Toruñskiego; na bie¿¹co uzupe³niane s¹ 
nierównoœci na drogach, powsta³e w okresie 
zimowym, a tak¿e oœwietlenie na terenie 
miasta.

Kolejn¹ wa¿n¹ kwesti¹ dla samorz¹du jest 
ograniczanie bezrobocia. Wspó³praca               
z Powiatowym Urzêdem Pracy w Bydgoszczy  

i Wojewódzkim  Urzêdem Pracy w Toruniu daje 
szansê korzystania z szeregu programów, 
pozwalaj¹cych na zatrudnienie kolejnych 
mieszkañców Solca. Ju¿ dzisiaj wiadomo, ¿e    
w lipcu w ramach robót publicznych zostan¹ 
zatrudnione 42 osoby. W ramach prac spo³ecz-
nie -   u¿ytecznych, do koñca roku planuje siê 
zatrudnienie 79 osób. W marcu zatrudniono 12 
osób, a kolejne bêd¹ zatrudnione od lipca i od 
paŸdziernika br.

8 marca br. w wyniku porozumienia 
zawartego z wojewod¹ gmina otrzyma³a dotacjê 
celow¹ w wysokoœci 225.000 z³. na  realizacjê 
programu „Pomoc pañstwa w zakresie 
do¿ywiania”. Udzia³ gminy w realizacji zadania 
wynosi 150.000 z³. Z kolei dziêki wspó³-
dzia³aniu z Zarz¹dem Polskiego Komitetu 
Pomocy Spo³ecznej w Bydgoszczy,  w lutym,  
Miejsko - Gminny Oœrodek Pomocy Spo³ecznej  
pozyska³ ¿ywnoœæ w ramach programu 
„Dostarczanie ¿ywnoœci dla najubo¿szej 
ludnoœci Unii Europejskiej w roku 2006”. Do 
rozdysponowania otrzymano 480 kg sera 
topionego (ser przydzielany jest  po 0,5 kg na 
osobê w rodzinie, co wystarczy dla 960 osób).

Zgodnie z nowelizacj¹ ustawy o œwiad-
czeniach rodzinnych, jednorazowa zapomoga   
z tytu³u urodzenia dziecka  przys³uguje             
w wysokoœci 1.000 z³ niezale¿nie od dochodów 
rodziny. W okresie   od  9   lutego   z   tej  formy 
pomocy skorzysta³o 46 osób. Wydatkowano na 
ten cel 46.000 z³.

Oprócz tego Stowarzyszenie Rozwoju 
Gmin na zlecenie Banku Gospodarstwa 
Krajowego opracowuje dokument dotycz¹cy 
zwiêkszenia mo¿liwoœci rozwojowych naszej 
gminy. W tym celu zosta³y powo³ane dwa 
zespo³y spoœród pracowników urzêdu oraz osób 
prowadz¹cych dzia³alnoœæ gospodarcz¹, które 
s³u¿¹ pomoc¹, przygotowuj¹ stosowne analizy   
i dokonuj¹ oceny dokumentów przedstawianych 
przez Stowarzyszenie Rozwoju Gmin. 
Ostateczne opracowanie i wynikaj¹ce z niego 
wnioski oraz propozycje dalszych kierunków 
rozwoju, zostan¹ przedstawione przez 
Stowarzyszenie Rozwoju Gmin w kwietniu br.

R E G I O N A L N E  C E N T R U M  
PRZEDSIÊBIORCZOŒCI I INNE UCHWA£Y

Rada miejska podjê³a tak¿e szereg innych 
uchwa³ m.in. o powo³aniu Regionalnego 
Centrum Przedsiêbiorczoœci, którego celem 
dzia³alnoœci jest: stwarzanie specjalnych 
warunków organizacyjno  prawnych i tech-

nicznych u³atwiaj¹cych 
rozwój nowopowsta³ych 
lub istniej¹cych ma³ych  
i œrednich przedsiêbior-
stw, aktywne przeciw-
dzia³anie bezrobociu 
poprzez wszechstronn¹ 
pomoc zainteresowa-
n y m  o s o b o m                  
w tworzeniu przedsiê-
b i o r s t w a  i  j e g o  
d z i a ³ a l n o œ c i                   
w  p o c z ¹ t k o w y m  
okresie, promowanie 
r o z w o j u  p r o d u k c j i            
i us³ug opartych na 
n o w o c z e s n y c h  

technologiach, ekonomiczna aktywizacja 
lokalnej spo³ecznoœci w celu podejmowania 
dzia³alnoœci gospodarczej, zmiana w strukturze 
lokalnego rynku pracy, rozwój przedsiê-
biorczoœci, zwiêkszenie aktywnoœci inwesty-
cyjnej na terenie gminy, promocja gminy         
w sektorze gospodarczym. Dzia³alnoœæ spó³ki 
nie ma byæ prowadzona w celach zarobkowych. 
Powo³anie RCP wynika przede wszystkim        
z koniecznoœci zapewnienia profesjonalnego 
zarz¹dzania Inkubatorem Przedsiêbiorczoœci. 
Centrum przejmie te¿ obowi¹zki Soleckiego 
Centrum Informacji. Idea powo³ania RCP 
wi¹¿e siê równie¿ z koniecznoœci¹ stworzenia 
optymalnych warunków obs³ugi inwestorów. 
Przyjêta forma organizacyjna umo¿liwi 
pozyskiwanie zewnêtrznych œrodków 
finansowych niezbêdnych do realizacji zadañ 
centrum przedsiêbiorczoœci. Jak podkreœli³ 
burmistrz, obecna formu³a zarz¹dzania 
inkubatorem przez pe³nomocnika burmistrza 
wyczerpa³a siê i nale¿y stworzyæ szersze ramy 
dzia³alnoœci. Powo³aniu centrum sprzeciwi³o 
siê troje radnych.

Radni podjêli uchwa³ê w sprawie miej-
scowego planu zagospodarowania przestrzen-
nego zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej 
wraz z us³ugami towarzysz¹cymi w rejonie 
ulic: Kujawska, Tartaczna, Lipowa, M³yñska, 
Topolowa. Teren ten obejmuje 90 hektarów, na 
którym wed³ug przyjêtego planu bêdzie mog³o 
powstaæ podmiejskie osiedle z zabudow¹ 
maksymalnie trzykondygnacyjn¹. Plan zak³ada 
powstanie 120 du¿ych dzia³ek, na którym 
bêdzie mog³o mieszkaæ ³¹cznie oko³o 2 tys. 
osób. Zarezerwowano te¿ teren przeznaczony 
na budowê szko³y.

Rada uchwali³a regulamin utrzymania 
czystoœci i porz¹dku na terenie gminy oraz 
górne stawki op³at ponoszonych przez 
w³aœcicieli za odbieranie odpadów i nieczys-
toœci. Chodzi o w³aœcicieli, którzy nie 
udokumentuj¹, i¿ korzystaj¹ z us³ug firmy 
zajmuj¹cej siê wywozem œmieci. Stawki te 
ró¿ni¹ siê w wypadku zabudowy wielorodzin-
nej i jednorodzinnej, zale¿¹ tak¿e od tego, czy 
odpady s¹, czy nie s¹ segregowane. I tak na 
terenie zabudowy wielorodzinnej dla odpadów 
segregowanych wysokoœæ op³aty od jednej 
osoby zamieszkuj¹cej nieruchomoœæ za miesi¹c 
wynosi 7,50  z³ (brutto), na terenie zabudowy 
wielorodzinnej dla odpadów niesegregowa-
nych  - 8,56 z³, na terenie zabudowy jednoro-
dzinnej dla odpadów segregowanych - 5,25  z³, 
na terenie zabudowy jednorodzinnej dla 
odpadów niesegregowanych - 6,00  z³, na 
terenie zabudowy jednorodzinnej na wsi dla 
odpadów segregowanych - 4,50 z³, na terenie 
zabudowy jednorodzinnej  na wsi dla odpadów 
niesegregowanych - 5,15 z³ oraz innych ni¿ 
mieszkañcy podmiotów i instytucji prowadz¹-
cych dzia³alnoœæ gospodarcz¹ 0,07 z³  (netto)  
za 1 litr odpadów.

Ponadto radni podjêli uchwa³y w sprawie 
zaci¹gniêcia po¿yczek na prefinansowanie 
budowy ulic na Osiedlu Leœnym, termomoder-
nizacji budynków przy ul. Bydgoskiej 1 i 2, ul. 
Toruñskiej 3 oraz dotacji dla Bydgoszczy na 
dofinansowanie prowadzenia przedszkoli         
(op³ata za dzieci z Solca uczêszczaj¹ce do 
tamtejszych placówek), a tak¿e izby wytrzeŸ-
wieñ.

Jeszcze w tym miesi¹cu odbêdzie siê sesja 
absolutoryjna, podczas której radni oceni¹ 
wykonanie ubieg³orocznego bud¿etu. Sesjê 
zaplanowano na 28 kwietnia br.Radni podczas jednego z g³osowañ.

Dokoñczenie ze str. 1

XXXIV sesja RM

Bêdzie nowa szko³a
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Zabrak³o szeœciu
centymetrów

Marcin Weso³owski na 
podium  z br¹zowym medalem 
za zajêcie trzeciego miejsca      
w skoku w dal podczas Halo-
wych Mistrzostw Œwiata          
w szwedzkim Bolln s.ä

W fotograficznym
skrócie

Robert Korzeniowski, Adam Ma³ysz, 
Otylia Jêdrzejczak, któ¿ ich nie zna. 
N a z w i s k a  i n n y c h  z n a k o m i t y c h  
sportowców, dziêki którym prze¿yliœmy 
wiele radoœci, byliœmy dumni z ich 
osi¹gniêæ mo¿na by mno¿yæ. Ale nie tylko 
ten wieki, profesjonalny sport mo¿e 

pracuje. - S¹ treningi, jest tak¿e szko³a. Na 
relaks i odpoczynek syn ma naprawdê 
niewiele czasu. Cieszymy siê z medali,        
z ka¿dego startu i zawsze trzymamy kciuki -  
mówi¹.

My równie¿ kibicujmy naszemu 
lekkoatlecie.

konkurencjê. Ze startu jestem zadowolony, 
ale dziœ jednak jestem ju¿ myœlami na 
nastêpnej imprezie - mistrzostwach œwiata 
w Assen w Holandii, które bêd¹ rozegrane 
pod koniec wrzeœnia tego roku - mówi       
M. Weso³owski.

Od startu w Atenach ca³y czas naszego 
rozmówcê przeœladuj¹ kontuzje. Na 
paraolimpiadzie to w³aœnie kontuzja nie 
pozwoli³a na osi¹gniêcie lepszych 
wyników. Na mistrzostwach w Szwecji 
tak¿e mog³o byæ lepiej. Jednak na zgru-
powaniu w Wiœle tu¿ przed wyjazdem     
M. Weso³owski skrêci³ nogê i w czasie 
startu czu³ skutki tej dolegliwoœci.

Miejmy nadziejê, ¿e we wrzeœniowych 
zawodach nie przeszkodzi mu ¿aden uraz    
i po raz kolejny bêdziemy mogli cieszyæ siê 
z medalu solecczanina.

W sukces wierz¹ tak¿e rodzice pana 
Marcina. Widz¹ jak na co dzieñ ciê¿ko 

Dziewiêtnastego kwietnia br. zespó³ 
Roan wyrusza do Chin, gdzie zagra cztery 
koncerty na uniwersytetach w Szanghaju   
i Ningbo. Muzycy spêdz¹ w Pañstwie 
Œrodka 10 dni, nie tylko graj¹c, ale tak¿e 
zwiedzaj¹c ten piêkny kraj. Podczas 
pobytu zostanie nagrany teledysk do 
piosenki „To, co czujesz”, która znajduje 
siê na wydanej w grudniu 2005 r. p³ycie 
sk³adankowej „ROAN 1995 - 2005”. Jak 
informuj¹ cz³onkowie zespo³u powstanie 
równie¿ reporta¿ o wizycie Roanu            
w Chinach, który zaprezentuje telewizja 
regionalna.

Roan zagra
w Chinach

dostarczyæ niezapomnianych prze¿yæ. 
Równie¿ wœród nas, s¹ m³odzi ludzie 
odnosz¹cy spore sukcesy, nie tylko w 
z a w o d a c h  r e g i o n a l - n y c h ,  a l e  
ogólnopolskich i na arenie miêdzynaro-
dowej. Jednak radoœæ z ich wystêpów, 
zdobytych tytu³ów i medali jest przede 
wszystkim udzia³em najbli¿szych, 
kolegów z dru¿yny, czy reprezentacji. Nie 
staruj¹ bowiem w œwietle kamer, b³ysków 
fleszy. Zawodów, w których uczestnicz¹ 
pró¿no szukaæ na pierwszych stronach 
gazet. Czy znaczy to, ¿e ich praca                
i osi¹gniêcia s¹ mniej wa¿ne? Mo¿e mniej 
spektakularne, ale wa¿ne z pewnoœci¹ nie. 
W naszym mieœcie s¹ tacy sportowcy, 
staramy siê na bie¿¹co œledziæ ich poczy-
nania i sukcesy. W koñcu to solecczanie,    
z których mo¿emy byæ tak¿e dumni.

Jednym z takich sportowców, który 
niedawno wróci³ z Halowych Mistrzostw 
Œwiata rozgrywanych w Szwecji                 
z br¹zowym medalem w skoku w dal jest 
Marcin Weso³owski,  reprezentant 
naszego kraju, który dwa lata temu 
reprezentowa³ Polskê na paraolimpiadzie 
w Atenach. Wœród ekipy sportowców na 
tegoroczne mistrzostwa œwiata by³ 
jedynym reprezentantem naszego woje-
wództwa. Na imprezach miêdzynarodo-
wych to jego ósmy medal.

- Do zwyciêstwa w trójskoku zabrak³o 
mi jedynie 6 centymetrów, by³em dopiero 
pi¹ty, choæ nastawia³em siê na tê w³aœnie 

Rozpoczê³a siê budowa nawierzchni 
ulic na Osiedlu Leœnym.

Jak co roku wiosn¹ Wis³a wyst¹pi³a  
z brzegów.

Mo¿na powiedzieæ, ¿e w po³owie 
kryta p³ywalnia jest ju¿ wykonana.

Fot. D. Adamczyk

Przedstawiciele samorz¹du Muro-
wanej Goœliny, z burmistrzem na czele, 
niedawno odwiedzili Solec. Goœcie         
z Wielkopolski chcieli zapoznaæ siê         
z naszymi najwiêkszymi inwestycjami, 
m.in. Inkubatorem Przedsiêbiorczoœci, 
gdy¿ podobn¹ strefê chc¹ utworzyæ       
w swoim mieœcie. Interesowa³o ich 
równie¿ funkcjonowanie hali sportowej, 
do której budowy tak¿e siê tamtejszy 
samorz¹d przymierza.
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PRZYSZ£Y  PIERWSZOKLASISTO!
Je¿eli chcesz:

poznaæ szko³ê,
wybraæ siê w komputerow¹ podró¿,

poæwiczyæ buziê, jêzyk i umys³,
pobawiæ siê w teatr,

stworzyæ wielki obraz,
poæwiczyæ na sali gimnastycznej

zabierz mamê lub tatê
i przyjdŸ koniecznie

dnia 21 kwietnia 2005 r.
na godz. 16.30

do Szko³y Podstawowej nr 4.

Kolejny rok, kolejne przygotowania     
i wreszcie rozgrywki sportowe dla 
maluchów. 

27 marca uczniowie klas 1-3 jak co 
roku spotkali siê na hali OSiR-u, aby wzi¹æ 
udzia³ w prawdziwych miêdzyklasowych 
zawodach.

Na trybunach miejsca zajêli cz³on-
kowie rodzin (czêsto- tata, babcia, druga 
babcia )i koledzy i kole¿anki z klas mocno 
dzier¿¹c transparenty maj¹ce zagrzewaæ 
zawodników do walki. 

Zawodnicy w strojach sportowych przy 
akompaniamencie marsza wkroczyli na 
p³ytê boiska, gdzie uroczystego otwarcia 
dokona³ Krzysztof Czarczyñski, dyrektor 
SP 4.

Z du¿ym stresem (jak mówili spo-
rtowcy) uczniowie klas I rozpoczêli 
rozgrywki. By³ wiêc bieg slalomem, skoki 
na skakance, przewrót w przód a nawet 
podanie pi³ki do wychowawcy.

Kolejno uczniowie klas II i III wykony-
wali coraz trudniejsze konkurencje. 
Emocje ros³y (zarówno wœród zawodni-
ków jak i wychowawców) w miarê 
zbli¿ania siê do koñca zawodów.  Ka¿dy 
chcia³by wygraæ. Przypominano roz-
grywki ubieg³oroczne i marzono o tym, aby 
ten rok by³ lepszy. Niektórym to siê uda³o. 
Ogromne gratulacje dla zawodników, 
kibiców (mocno dopinguj¹cych), nauczy-
cieli - trenerów oraz wszystkich nauczy-
cieli za doskona³e prowadzenie, przygo-
towanie i konferansjerkê.

Wœród klas pierwszych zwyciê¿y³a kl. I 
d przed I b i I a; klasy drugie: II b, II a i II d, 
II c; klasy trzecie: III c, III a, III b.

SP nr 4

Pluszowy miœ

Odpady od wielu lat stanowi¹ integ-
raln¹ czêœæ œrodowiska miejskiego. 
Jednak¿e dopiero  w XX wieku sta³y siê 
prawdziw¹ skaz¹ wspó³czesnych miast,     
a w szczególnoœci osiedli mieszkaniowych. 

Z aktualnych danych wynika, ¿e 
przeciêtna 3 - osobowa rodzina produ-
kuje oko³o 750 kilogramów odpadów 
rocznie, przy czym iloœæ wytwarzanych 
odpadów wzrasta  w przera¿aj¹cym 
tempie.

Co zrobiæ ze stale zwiêkszaj¹c¹ siê 
iloœci¹ odpadów w sytuacji, gdy spo³eczeñ-
stwo nie zauwa¿a istoty problemu? W jaki 
sposób mo¿emy zmobilizowaæ ludzi do 
podjêcia dzia³añ, które pomog³yby nam 
zminimalizowaæ skalê wystêpowania tego 
zjawiska?

Otó¿ uzyskanie odpowiedzi na wy¿ej 
wymienione pytania nie jest ³atwe. Mo¿e 
powinniœmy zacz¹æ od podstawowej 
sprawy- segregacji odpadów, któr¹ niestety 
wiêkszoœæ z nas lekcewa¿y. 

Na przewa¿aj¹cej czêœci bydgoskich 
osiedli mieszkaniowych ustawione s¹ 
pojemniki do segregacji odpadów, 
jednak¿e wiêkszoœæ z nas nie zauwa¿a 
potrzeby korzystania z ich obecnoœci. 
Wrzucamy wiêc œmieci do kontenerów 
zbiorowych aby unikn¹æ zbêdnego 
„zamieszania”, zwi¹zanego z segregacj¹ 
œmieci w naszych gospodarstwach 
domowych. Tymczasem takim dzia³aniem 
sami sobie czynimy szkodê, przyczyniaj¹c 
siê jednoczeœnie do zwiêkszenia kosztów 
wywozu œmieci. Nie ka¿dy z nas zdaje 
sobie z tego sprawê, ¿e koszty sortowania 
odpadów  pochodz¹cych z  tzw. konte-
nerów  zbiorowych s¹ równie wysokie, jak 
koszty wywozu œmieci. Coraz czêœciej 
spotykamy siê z sytuacj¹, ¿e firmy 
dostarczaj¹ce pojemniki do segregacji 
odpadów wywo¿¹ przesortowane odpady 
bezp³atnie, w zamian za profity uzyskane   
z surowców wtórnych. Podjêcie tego typu 
dzia³añ powinno wszystkich nas zachêciæ 
do segregacji odpadów, niestety jednak 
dotychczasowy rezultat w tej kwestii nie 
jest satysfakcjonuj¹cy. 

Problemy towarzysz¹ce odpadom to nie 
tylko stale wzrastaj¹ce góry œmieci, czy te¿ 
karygodny stan zapachowo - estetyczny 
otoczenia kontenerów na œmieci ale sprawa 
znacznie istotniejsza, jak¹ stanowi du¿e 
zagro¿enie epidemiologiczne. Z³y stan 
sanitarno-higieniczny œmietników           
i wokó³ œmietników mo¿e w konsek-
wencji doprowadziæ do rozprzestrzenia-
nia siê chorób przenoszonych przez 
gryzonie i insekty. To w³aœnie one s¹ 
g³ównymi przenosicielami szkodliwych 
czynników biologicznych na drodze 
œmietnik - cz³owiek. Ca³a sytuacja 
kszta³tuje siê wed³ug schematu: zaka¿one 

œmieci - gryzonie, owady oraz psy i koty - 
artyku³y spo¿ywcze i higieny osobistej- 
cz³owiek. Czynnikiem sprzyjaj¹cym 
rozwojowi drobnoustrojów s¹ przepe³-
nione kontenery oraz porozrzucane 
wokó³ nich odpady (zw³aszcza ¿ywnoœ-
ciowe i higieny osobistej), które czêsto 
staj¹ siê pokarmem dla gryzoni, owa-
dów, psów i kotów. W konsekwencji 
doprowadziæ to mo¿e do rozprzestrzeni-
ania siê chorób zakaŸnych szerz¹cych siê 
drog¹ bezpoœredni¹ i poœredni¹ m.in.: 
powietrzno - kropelkow¹, powietrzno - 

py ³ow¹ ,  wodno  -  pokarmow¹.                
W zwi¹zku z tym podejmujmy dzia³ania 
zapobiegawcze lub minimalizuj¹ce 
dane zjawisko.

Pamiêtajmy, ¿e nasz los a przede 
wszystkim nasze zdrowie zale¿y              
w znacznej mierze od nas samych. Nie 
doprowadŸmy do sytuacji nios¹cej ryzyko 
zagro¿enia dla zdrowia. 

Opracowano w Pañstwowej Stacji 
Sanitarno - Epidemiologicznej Bydgoszcz

Jadwiga Kloska - kierownik Oddzia³u 
Oœwiaty Zdrowotnej i Promocji Zdrowia

Anna Jankowska - m³. asystent 
Oddzia³u Oœwiaty Zdrowotnej i Promocji 
Zdrowia

lek.med. Wojciech Wojdowski - st. 
asystent PSSE

Odpady - problem
wspó³czesnego spo³eczeñstwa
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Soleckie Centrum Kultury

DYREKCJA
I ZESPÓ£ 

SOLECKIEGO 
CENTRUM 
KULTURY 

SK£ADAJ¥ WSZYSTKIM 
SWOIM WIERNYM 

BYWALCOM, GOŒCIOM, 
SYMPATYKOM I 
PRZYJACIO£OM  

WSZYSTKIM 
MIESZKAÑCOM SOLCA 

KUJAWSKIEGO
SERDECZNE ¯YCZENIA 

WIELKANOCNE
NIECH W NASZYCH 

SERCACH ZAWSZE BÊDZIE 
WIOSNA I RADOŒÆ ¯YCIA

” - Je¿eli czujesz, ¿e jesteœ artyst¹ albo 
znasz kogoœ, kto na to miano zas³uguje  
zg³oœ siê do Moniki Obidziñskiej, któr¹ 
znajdziesz w SCK lub napisz na adres        
e-mail: monikaobi@wp.pl. Szukamy tak¿e 
chêtnych osób do pomocy przy redagowa-
niu AKT-u. Gwarantujemy dobr¹                
i po¿yteczn¹ zabawê!”

 Z  t a k i m  a p e l e m  w y s t ê p u j e   
M³odzie¿owa Grupa Nieformalna która 
zawi¹za³a siê przy Soleckim Centrum 
Kultury. W jej sk³ad wchodz¹: Monika 
Obidziñska, Maciej Malok, Marcel Maj     

i Stanis³aw Mruk.  Z³o¿yli oni do „Wspó-
lnoty Europejskiej - program M³odzie¿” 
konkursowy projekt o nazwie „Artystyczna 
inwentaryzacja”.

Projekt zosta³ zaakceptowany i tak oto 
m³odzie¿ przygotowuje siê do wydania 
drukiem „AKT-u, czyli Artystycznej 
Ksi¹¿ki Telefonicznej”. Ma to byæ rodzaj 
spisu powszechnego wszelakich artystów 
amatorskich i profesjonalnych, zwi¹za-
nych z Solcem Kujawskim w celu ich 
szerszego zaprezentowania i promocji. 
Promocji Solca nigdy doœæ!

To idzie m³odoœæ

Ju¿ dziœ zapraszamy do Soleckiego 
Centrum Kultury na spektakle II 
Ogólnopolskich Spotkañ Teatrów 
Amatorskich  „TEATR PO PRACY”. 
Wyst¹pi osiem teatrów: Teatr „Fieter”       
z Ozimka , Teatr Ludzi Upartych                
z  W³oc³awka,  Zespó³  „Cotomy”                
z Prudnika, Amatorski Teatr z Kêpic, 
Grupa „Strefa Podmiejska” z Nieporêta, 
”Teatr na Sznurku” z Legionowa, Teatr 
„112” z Koœciana. Przyjedzie tak¿e g³oœny 
T e a t r  „ K r e a t u r y ”  z  G o r z o w a  
Wielkopolskiego...

Oczywiœcie aktorzy Grupy Teatralnej 
„Szlaban” tak¿e poka¿¹ siê na Spotkaniach 
w nowym spektaklu pt. „Kwintesencja”   
R. Dobrowolskiego. Wyst¹pi¹: Anna 
Su³kowska i Micha³ Malok. W tym roku 
przewa¿aæ bêd¹ przedstawienia rozryw-

kowe, komediowe! Spotkania potrwaj¹ 
przez ca³y dzieñ a szczegó³owy program 
godzinowy znajdzie siê ju¿ wkrótce na 
afiszach. Informacje i bezp³atne zapro-
szenia z mo¿liwoœci¹ wykupienia cegie³ki 
na dzia³alnoœæ amatorskich grup SCK - do 
zdobycia w sekretariacie SCK.

M³ody oboista Mateusz Kubañski  (ur. 
1978 w Toruniu) jest absolwentem 
bydgoskiej   Akademii Muzycznej a studia 
ukoñczy³ z wynikiem celuj¹cym i wpisem 
do z³otej ksiêgi uczelni. Bêdzie on g³ów-
nym wykonawc¹ UROCZYSTEGO 
KONCERTU Z OKAZJI ŒWIÊTA 3 

 * Jeszcze mo¿na siê zg³aszaæ 
(Alicja Zielas SCK) do miejskich 
eliminacji turnieju recytatorskiego 
dla dzieci i m³odzie¿y 
„STROFKA”. Przes³uchania 17 
maja o godz.17.00.

MAJA  po mszy œwiêtej ok. godz. 19       
w Koœciele PW. Najœwiêtszego Serca 
Pana Jezusa w Solcu Kujawskim. 
Oboiœcie towarzyszyæ bêdzie akordeo-
nistka  Magda Miszewska, co jest bardzo 
rzadkim zestawem instrumentalnym.       
W interesuj¹cym programie zatytu³o-
wanym „Melodie Œwiata” znajd¹ siê min: 
Polonez z filmu A. Wajdy „Pan Tadeusz”, 
tango „La Cumparsita”, walce Straussa       
i fragmenty „Skrzypka na dachu”.

Uroczysty
koncert

Teatralne œwiêto
1 maja

1 KWIETNIA W SOLECKIM CENTRUM KULTURY W PIERWSZ¥ ROCZNICÊ ŒMIERCI JANA PAW£A II SOLECCZANIE MOGLI 
OBEJRZEÆ SPEKTAKL PT. „DAR I TAJEMNICA”. WYST¥PI£ ZNANY AKTOR TEATRALNY I FILMOWY JERZY ZELNIK                            
W  TOWARZYSTWIE ZNAKOMITYCH MUZYKÓW: ROBERTA GRUDNIA (FORTEPIAN) I GEORGIJA AGRATINA (FLETNIA PANA). 
PRZEDSTAWIENIE ODBY£O SIÊ W RAMACH PAPIESKIEGO FESTIWALU POLSKA 2006.
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Oœrodek Sportu i Rekreacji
Rodzinnych, spokojnych, 

pogodnych,
pe³nych ciep³a i nadziei  

a nade wszystko 
zdrowych

 Œwi¹t Wielkanocnych
 wszystkim sympatykom, 

zawodnikom, trenerom, kibicom, 
mieszkañcom  i pracownikom  

zak³adów pracy wspó³pracuj¹cych 
z nami na niwie

sportu i rekreacji

¿ycz¹ 
Dyrektor i pracownicy

Oœrodka Sportu i Rekreacji
w Solcu Kujawskim

I MIÊDZYNARODOWY 
TURNIEJ UCZNIOWSKICH 
KLUBÓW SPORTOWYCH    
W ZAPASACH O PUCHAR 

BURMISTRZA SOLCA 
KUJAWSKIEGO

22-23 KWIETNIA 2006 R.

Sobota 22 kwietnia 2006 r.
Godz. 9.00 - 13.30

walki  eliminacyjne
Godz. 15.00 - 15.30

uroczyste otwarcie imprezy
Godz. 15.30 - 20.00

walki fina³owe
Godz. 19.00 - 20.00

dekoracja - mini zapasy
Niedziela 23 kwietnia 2006 r.

Godz. 9.00 - 13.30
walki pó³fina³owe i fina³owe

o III i I miejsce
Godz. 13.30 dekoracja
I zakoñczenie zawodów

Zapraszamy kibiców!

1 kwietnia 2006 r. w odby³o siê 
uroczyste losowanie zespo³ów grup A, B, 
C, D uczestnicz¹cych w MUNDIALU 
2006. Uroczystoœæ losowania poprzedzi³ 
mecz pi³ki halowej pomiêdzy grupami 
naborowymi „Unii” Solec Kujawski  KS 
„Gwiazda” Bydgoszcz. To w³aœnie na 
boiskach tych dwóch klubów rozgrywany 
bêdzie w kwietniu i maju wielki turniej 
pi³karski na wzór mistrzostw œwiata 2006.

Spotkanie Unii i Gwiazdy zakoñczy³o 
siê remisem 1:1 po bramkach £ukasza 

KuŸnickiego dla Unii oraz Korneliusza 
Sochania dla Gwiazdy Bydgoszcz. W 
rzutach karnych lepszymi zawodnikami 
okazali siê m³odzi pi³karze bydgoskiej 
Gwiazdy i to oni odebrali Puchar MUKS 

„Roszak” wspó³organizatora za I miejsce.
Po spotkaniu odby³o siê uroczyste 

losowanie grup i tak w grupie A zagraj¹: 
Polska (SP 4) - Kostaryka (SP 1); Ekwador  
Niemcy. W grupie B Anglia (SP1)  
Trynidad Tobago (SP 1); Paragwaj (SP 1)  
Szwecja (SP-4), w grupie C Argentyna (SP 
4)  Serbia i Czarnogóra (SP 4); Holandia 
(SP 4)  Wybrze¿e Koœci S³oniowej (SP 4), 
w grupie D Angola (SP1)  Portugalia (SP 
1); Meksyk (SP 4)  Iran (SP 1).

Opiekunowie otrzymali terminarz 
rozgrywek które zakoñcz¹ siê 1 czerwca 
2006 meczami najlepszych zespo³ów z 
Bydgoszczy i Solca Kujawskiego.

Po uroczystoœci otwarcia odby³y siê 
zawody sportowe.

Minimundial - losowanieMinimundial - losowanieMinimundial - losowanie

Ogólnopolskie Mistrzostwa Pomorza i Kujaw w Karate Dzieci i M³odzie¿y, 
które odby³y siê 2 kwietnia w Bydgoszczy nasz m³ody karateka Kamil ¯uberek 
mo¿e zaliczyæ do udanych. W kumite indywidualnym zaj¹³ I miejsce, w dru¿y-
nowym III, natomiast w kata indywidualnie by³ drugi, a razem z dru¿yn¹ wywalczy³ 
br¹zowy medal.

W mistrzostwach 
w z i ê ³ o  u d z i a ³  3 6 0  
zawodników z najlep-
szych polskich klubów. 
Gratulujemy kolejnych 
sukcesów i ¿yczymy 
powodzenia w nastêp-
nych zmaganiach. Tym 
razem bêd¹ to miêdzy-
narodowe zawody, które 
zaplanowano na czerwiec 
w  b y d g o s k i e j  h a l i  
£uczniczka.

Na zdjêciu Kamil     
( z  p r awe j )w  wa lce  
sparingowej ze swoim 
klubowym koleg¹.

Cztery medale do kolekcji



UCHWA£A NR XXXIII/230/2006

RADY MIEJSKIEJ W SOLCU KUJAWSKIM Z 
DNIA 24 LUTEGO 2006 r.

W  SPRAWIE  REGULAMINU DOSTARCZANIA 

WODY I ODPROWADZANIA ŒCIEKÓW  NA  
TERENIE  MIASTA  I  GMINY 

SOLEC  KUJAWSKI

ROZDZIA³ V
Warunki przy³¹czenia do sieci oraz sposób 

dokonywania odbioru wykonanego przy³¹cza

§ 15
1. Przy³¹czenie nieruchomoœci do sieci wodoci¹go-
wej lub kanalizacyjnej jest odp³atne i odbywa siê na 
pisemny wniosek o przy³¹czenie i okreœlenie 
warunków przy³¹czenia, zwanych dalej „warunkami 
przy³¹czenia” z³o¿ony przez  osobê ubiegaj¹c¹ siê     
o przy³¹czenie.
2. Z wnioskiem o przy³¹czenie do sieci wodoci¹gowej 
lub kanalizacyjnej mo¿e wystêpowaæ osoba 
posiadaj¹ca tytu³ prawny do korzystania                    
z nieruchomoœci, która ma byæ przy³¹czona do sieci.
3. Wniosek, o którym mowa w ust. 1 powinien           
w szczególnoœci zawieraæ:
a) dane dotycz¹ce identyfikacji wnioskodawcy,
b) adres pod³¹czanej nieruchomoœci,
c) rodzaj pod³¹czenia (wodoci¹gowe, kanalizacyjne),
d) datê i podpis wnioskodawcy.
4. W uzasadnionych przypadkach Zak³ad mo¿e 
wyraziæ zgodê na przy³¹czenie osobie, która korzysta 
z nieruchomoœci o nieuregulowanym stanie 
prawnym.

§ 16
Do wniosku, Odbiorca ubiegaj¹cy siê o przy³¹czenie 
do sieci, za³¹cza:
a) dokument potwierdzaj¹cy tytu³ prawny do 
korzystania z nieruchomoœci, której dotyczy wniosek 
a w przypadku nieruchomoœci o nieuregulowanym 
stanie prawnym, opis jego statusu prawnego             
w stosunku do nieruchomoœci,
b) aktualn¹ mapê sytuacyjn¹, okreœlaj¹c¹ usytuo-
wanie nieruchomoœci wzglêdem istniej¹cych sieci 
wodoci¹gowej lub kanalizacyjnej oraz innych 
obiektów i urz¹dzeñ uzbrojenia terenu.

§ 17
1. Zak³ad okreœla warunki przy³¹czenia i przekazuje 
je wnioskodawcy w terminie nie d³u¿szym ni¿ 14 dni 
od dnia z³o¿enia wniosku. W przypadkach 
szczególnych przy³¹czenie do sieci nastêpuje na 
podstawie umowy o przy³¹czenie, której projekt 
sporz¹dza Zak³ad.
2. Warunki przy³¹czenia s¹ wa¿ne 1 rok od dnia ich 
wydania.
3. Warunki przy³¹czenia okreœlaj¹:
a) miejsca i sposób przy³¹czenia sieci wodoci¹gowej 
lub kanalizacyjnej z instalacjami Odbiorcy,
b) maksymalne dobowe zapotrzebowanie na pobór 
wody,
c) miejsca zainstalowania wodomierza g³ównego 
oraz miejsca zainstalowania urz¹dzenia pomiarowe-
go licz¹cego iloœæ odprowadzanych œcieków,
d) dopuszczaln¹ iloœæ i jakoœæ odprowadzanych 
œcieków.

§ 18
1. Przy³¹czenie do sieci wodoci¹gowej lub 
kanalizacyjnej mo¿e nast¹piæ po spe³nieniu 
warunków przy³¹czenia, o których mowa w § 17,       
a w przypadku zawarcia umowy o przy³¹czenie do 
sieci, po spe³nieniu warunków w niej okreœlonych.
2. Umowa o przy³¹czenie do sieci mo¿e byæ zawarta 
m. in. w przypadkach zwi¹zanych z budow¹ sieci lub 

ich  finansowaniem przez sk³adaj¹cego wniosek         
o przy³¹czenie. Umowa o przy³¹czenie powinna        
w szczególnoœci okreœlaæ koszty zwi¹zane z realizacj¹ 
takiego przedsiêwziêcia, zasady finansowania             
i sposób rozliczeñ wraz z wymagan¹ dokumentacj¹.

§ 19
1. Warunki przy³¹czenia, wzglêdnie umowa                
o przy³¹czenie, stanowi podstawê do rozpoczêcia 
realizacji prac projektowych oraz budowlano-
monta¿owych.
2. Okreœlone w warunkach, wzglêdnie umowie           
o przy³¹czenie, próby i odbiory czêœciowe oraz 
koñcowe s¹ przeprowadzane przy udziale upowa¿nio-
nych przedstawicieli stron.
3. Wyniki prób i odbiorów, o których mowa w ust. 2 s¹ 
potwierdzane przez strony w protoko³ach, których 
wzory, uwzglêdniaj¹c postanowienia § 20, okreœla 
Zak³ad. 

§ 20
1. Odbiór przy³¹cza dokonywany jest na podstawie 
koñcowego protokó³u odbioru technicznego wed³ug 
zasad okreœlonych w warunkach przy³¹czenia 
wzglêdnie umowie o przy³¹czenie.
2. Protokó³ odbioru technicznego przy³¹cza powinien 
zawieraæ co najmniej:
a) datê odbioru,
b) przedmiot odbioru z wyszczególnieniem 
przeznaczenia przy³¹cza (rodzaju: wodoci¹gowe, 
kanalizacyjne), œrednicy, materia³ów i d³ugoœci,
c) rodzaj odprowadzanych œcieków dla przy³¹cza 
kanalizacyjnego,
d) sk³ad komisji, w tym: wykonawcê i u¿ytkownika,
e) adres nieruchomoœci do której wykonano 
pod³¹czenie,
f) podpisy cz³onków komisji.
3. Protokó³ koñcowy stanowi potwierdzenie 
prawid³owoœci wykonania pod³¹czenia i jego 
podpisanie przez strony upowa¿nia Odbiorcê do 
z³o¿enia pisemnego wniosku o zawarcie Umowy. 

ROZDZIA³ VI
Techniczne warunki okreœlaj¹ce mo¿liwoœci 

dostêpu do us³ug wodoci¹gowo-kanalizacyjnych

§ 21
1. Zak³ad ma prawo odmówiæ przy³¹czenia do sieci    
w przypadku braku wystarczaj¹cych mocy produk-
cyjnych oraz niewystarczaj¹cych warunków 
technicznych  uniemo¿liwiaj¹cych realizacjê us³ugi. 
2. Zak³ad ma prawo odmówiæ przy³¹czenia do sieci 
jeœli przy³¹cze zosta³o wykonane niezgodnie               
z wydanymi warunkami technicznymi lub bez 
uzyskania warunków technicznych.

§ 22
1. W zakresie dostawy wody, miejscem wydania 
rzeczy w rozumieniu kodeksu cywilnego, jest zawór 
za wodomierzem g³ównym.
2. W przypadku braku studzienki rewizyjnej na terenie 
nieruchomoœci gruntowej Odbiorcy odprowadzaj¹-
cego œcieki, miejscem rozdzia³u sieci i instalacji 
wewnêtrznej oraz odpowiedzialnoœci - jest granica 
nieruchomoœci gruntowej.
3. Miejsce rozdzia³u sieci kanalizacyjnej obejmuj¹cej 
przy³¹cze bêd¹ce w posiadaniu Zak³adu i instalacji 
wewnêtrznej oraz rozdzia³u odpowiedzialnoœci,        
w przypadku lokalizacji studzienki rewizyjnej na 
terenie nieruchomoœci gruntowej Odbiorcy 
odprowadzaj¹cego œcieki - znajduje siê za pierwsz¹ 
studzienk¹ licz¹c od  strony budynku.
4. W przypadku przy³¹cza kanalizacyjnego 
stanowi¹cego w³asnoœæ Odbiorcy us³ugi dostarczaj¹-
cego œcieki miejscem rozdzia³u sieci i odpowie-
dzialnoœci jest miejsce po³¹czenia sieci kanalizacyjnej 
z przy³¹czem.

Pani

Dorocie  Mazur
Wyrazy szczerego wspó³czucia
z powodu œmierci  

TEŒCIOWEJ
sk³adaj¹:
Kierownictwo oraz pracownicy 
Miejsko-Gminnego Oœrodka 
Pomocy Spo³ecznej i 
Œrodowiskowego Domu 
Samopomocy w Solcu Kujawskim

Wszystkim, którzy dzielili          
z nami smutek i wziêli udzia³      
w ostatniej drodze

Œp. Stanis³awa 
Kowalewskiego

a szczególnie delegacjom firm 
Solbet  Zremb, KSK i wspó³pra-
cowników, Nadleœnictwa Solec 
Kujawski, Zak³adu Gospodarki 
Komunalnej, za modlitwê, 
z³o¿one kwiaty serdeczne 
podziêkowania sk³ada

¯ONA z RODZIN¥

T a k  P o l s k i e  T o w a r z y s t w o  
Epidemiologów i Lekarzy Chorób 
ZakaŸnych i Polskie Towarzystwo 
Hepatologiczne zachêcaj¹ do zaszczepie-
nia siê przeciwko ¿ó³taczce. Do apelu 
przy³¹czaj¹ siê te¿ medycy z Miejsko-  
Gminnej Przychodni Zdrowia zapra-
szaj¹c na szczepienia do swojego punktu 
szczepieñ. ̄ ó³ty tydzieñ potrwa od 18 do 
28 kwietnia br. Jak informuje dyrektor 
przychodni  Wojciech Konopka,  
szczepienia s¹ odp³atne. Zaszczepienie 
przeciwko ¿ó³taczce typu B kosztuje 38 
z³, a przeciwko obu typom jednoczeœnie- 
czyli A i B - 110 z³. Nale¿y pamiêtaæ, ¿e 
skuteczn¹ ochronê na przynajmniej 15 
lat uzyskuje siê przy wykonaniu pe³nego 
cyklu szczepieñ (trzy iniekcje).  
Szczegó³y i zapisy pod numerami 
telefonów 052 387 13 20 i 052 387 12 29.

Z okazji nadchodz¹cych Œwi¹t Wielkanocnych ¿yczenia 
zdrowia, pogody nie tylko ducha cz³onkom i sympatykom 
PTTK, zapraszaj¹c jednoczeœnie do udzia³u w wyprawach  
sk³ada 

Zarz¹d Oddzia³u Puszczañskiego PTTK 
w Solcu Kujawskim
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